
RAPORT DE ACTIVITATE – 2020 -2021  

 

 

COSMIN VICTOR SMIGHELSCHI - Consilier General al Municipiului București, 

apartenența la grupul politic USR - Uniunea Salvați România.  

 

 

 

Pe parcursul anului 2021, activitățile desfășurate în cadrul Consiliului General al 

Municipiului București sunt următoarele:  

 

● Am participat la peste 25 ședințe ordinare și extraordinare ale Consiliului 

General, ședințe pentru care m-am pregătit analizând peste 400 de proiecte de 

hotărâre propuse pe ordinea de zi a ședințelor și asupra cărora mi-am exprimat 

votul în conformitate cu prevederile din Codul Administrativ.  
 

 

● Am participat la peste 60 ședințe în cadrul comisiilor de specialitate unde 

sunt membru: Comisia de Urbanism si amenajare a teritoriului, Comisia de 

Patrimoniu - dezbatem și avizăm pozitiv sau negativ proiectele de pe ordinea de 

zi a ședințelor CGMB. 

 

● Am depus un proiect de hotărâre - nr. 56 din 2021-02-26 PRIVIND 

APROBAREA PROIECTULUI DIGITALIZAREA PATRIMONIULUI FAZA 1: 

CIRCUITUL MONUMENTELOR CU CODURI QR – In curs de implementare de 

catre Administrația Monumentelor și Patrimoniului Turistic – AMPT 

 

● Am coordonat in calitate de lider de grup USR, alcatuirea ordinii de zi si 

asigurarea majoritatii voturilor pentru proiectele propuse. 

 

Activitățile de mai sus au presupus numeroase întâlniri fizice și online, în special cu 

colegii din grupul USR, dar și cu personalul primăriei, colegi consilieri din alte grupuri 

politice și specialiști din diverse domenii. Documentare individuală și dezbateri cu 

colegii de alianță. 

 

 

● Am fost Președinte de ședință în perioadele 2 decembrie 2020 – 1 martie 2021. 

Prin acest rol am prezidat nouă ședințe de consiliu, și am participat la întâlniri 

săptămânale (în plus față de cele deja menționate), unde am fost prezentă la 



discuții cu Primarul General și leaderii grupurilor politice privind ordinea de zi a 

ședințelor. Am primit cereri și petiții din partea cetățenilor și am discutat cu ei cu 

scopul de a-i ghida în pașii administrativi de urmat ca să își rezolve problemele 

punctuale. 

 

● Am avut audiențe cu cetățenii orașului București atunci cand mi s-a solicitat 

acest lucru.   

 

● Am participat la dezbateri publice organizate pe diverse teme/proiecte de 

hotărâre care urmau sa treacă prin votul Consiliului. 

 

 

În calitate de reprezentant al acționarului CGMB si membru AGA in Compania 

municipala imobiliara SA: 

 

● Am participat la ședințele Adunării Generale a Acționarilor Compania Municipală 

Imobiliara și am dezbătut, respectiv votat, subiectele prezentate de către 

Consiliul de Administrație al societății. În toate deciziile votate am ținut cont de 

mandatul primit prin hotararea de consiliu. 

 

 

 

În calitate de reprezentant al acționarului CGMB prin CICLOP si membru AGA in 

Compania de dezvoltare durabila SA: 

 

● Am avut mandat sa întreprind acțiunile necesare pentru depunerea dosarului de 

dizolvare a asociației, cu scopul de simplificare a structurii administrative și 

evitarea suprapunerilor de atribuții între două sau mai multe instituții organizate 

la nivelul aceleiași unități administrativ-teritoriale și având în vedere că nu a fost 

realizat pe deplin scopul pentru care asociația a fost constituită.  

 

 

În calitate de membru si reprezentant al CGMB in Consiliul Director si in AGA ADIZMB - 

Asociatia de Dezvoltare Intercomunitara Zona Metropolitana Bucuresti: 

 

● Am participat la ședințele Adunării Generale si a Consiliului Director și am 

dezbătut, respectiv votat, subiectele prezentate de către Consiliul de 

Administrație al ADI. În toate deciziile votate am ținut cont de mandatul primit prin 

hotararea de consiliu. 

 



 

 

Pe parcursul anului am fost prezentă în calitate de participant sau speaker la 

evenimente tematice din oraș, organizate de ong-uri și instituții municipale sau naționale 

cu activitate inclusiv asupra Municipiului București, în calitatea mea de Consilier 

General fiind în dialog continuu cu cat mai mulți concetățeni, căutând soluții pentru 

problemele orașului și direcții de dezvoltare moderne și ușor de implementat. 

 

 

 


